



Rob Malo, also known as TiBert le Voyageur is a Franco-Manitoban Métis storyteller, author, stage performer, juggler, poet, and community builder who shares his passion for history and culture with people of all ages. He is recognized by Storytellers of Canada as being a Master Storyteller and has been the Storyteller in Residence at the University of Manitoba. Rob draws on his background as an Educational Programs Developer at the Manitoba Museum and as a Professor in the Tourism Department of l'Université de St. Boniface to delight audiences through storytelling, juggling and music. Rob has been awarded Certificates of Excellence from Interpretation Canada for both TiBert le Voyageur live presentations and digital educational tools available to teachers through the Province of Manitoba DREF website.

Rob Malo, aussi connu comme TiBert le Voyageur, est auteur, musicien, jongleur, interprète et animateur communautaire. Reconnu comme étant un Maître Conteur par les Conteurs du Canada, il a aussi été le Conteur en Résidence à l'Université du Manitoba. Rob partage une passion de l'histoire et des cultures franco-manitobaines et métisses en utilisant le conte, la musique, la poésie, l'improvisation sur scène et la chanson. Puissant dans son expérience de l'interprétation et de la programmation éducative il a été professeur dans le département du tourisme de l'Université de Saint-Boniface, Développeur de programmes éducationnels au Musée du Manitoba et est aussi récipiendaire de Certificats d'Excellence d'Interprétation Canada pour ses ateliers et son outil éducationnel distribué par la Direction des ressources éducatives francophones (DREF) aux enseignants du Manitoba.

Media Rep Contact: Rob Malo

Media Rep Phone: 204-795-6175

Media Rep Email: robmalo@ti-bert.com